
Zápis č. 3 

zo  stretnutia stavebnej komisie , starostom obce a s Ing. arch.Janom Baranom k územnému 

plánu. 

 

 

Prítomní stavebná komisia:- Jozef Kozák, Ondej Slivka, Mgr, Róbert  Ferenc - ospravedlnený 

Prizvaní: Ing. Martin Pál, starosta obce.  

Dodávateľ územného plánu: Ing.arch. Baran Ján 

Miesto: Malá zasadačka obecného úradu  14.12.2022, 08.00 hod. 

Program: Oboznámenie starostu obce a stavebnej komisie s rozpracovanosťou územného plánu Obce 

Malachov. 

Na rokovaní prítomných privítal starosta obce Ing. Martin Pál. Dal slovo Ing. arch. Baranovi,  požiadal ho 

o oboznámení prítomných poslancov s doteraz riešenými úlohami a  s predpokladaným postupom a 

ukončením územného plánu 

Ing. arch. Baran  informovala o podkladoch , ktoré predchádzali rozpracovaniu a pokračovaniu realizácie 

územného plánu. 

Postup a dokončenie celej agendy by chcel riešiť v nasledujúcich termínoch  :  

18 . januára by sa chcel stretnúť s komisiou na prejednanie vyhotovenia a pripomienok s prejednávania  

konceptu. 

Dohodneme termín prerokovania s tými , ktorých pripomienky neboli zohľadnené. Dohodne sa termín  

so spracovateľom. 

 V marci by sa mál prerokovať s pani Mikušovou  a od marca by mohla pracovať na návrhu.  

Predpokladaný termín začiatku prerokovania návrhu UPN je  november 2023. 

Upozornil , aby sa nezabudla pripraviť žiadosť o dotáciu UPN. Vo februári by pomohol s napísaním tejto 

žiadosti. 

Pán Slivka bol prekvapený, že do materiálu UPN neboli zahrnuté už schválené doplnky č. 3,4 a 5. 

Požiadal Ing. arch. Barana aby zistil, akým spôsobom je možné už schválené dokumenty do UPN zaradiť. 

 

 Zapísal Kozák 

  


